
ÅRSMELDING for J2010 året 2024 
 
 
Rapport laget av: 
Kathrine Huse  

 Dato: 25.02.25  

 
Støtteapparat:   Lagets utvikling: 
Trener: Roy E. Helle, Hanna M. Kaltrø, Kathrine 
Huse 
Lagleder: Kari M. Follestad 

 Antall spillere 
11 

Nye sp. siste år Ant. Sluttet 
 

     
 
 

Seriespill 
Navn serie 

 
Plassering nå Pl. sist sesong Kommentar 

J14 1  Ble kretsmestere 2024 
    

 
Cupspill 

Navn cup Plassering Kommentar 
Atlanterhavscup 2.pl  

Hydro Cup 4.pl Vi spilte 11er i J15 klassen, sammen med J2009 
Norway Cup 32 delsf Vi spilte 11er i J15 klassen, sammen med J2009 

KM futsal Molde  Stilte ett lag i J14 og ett lag J15  
 

Treningskamper 
Motstandere  Kommentar 

G13   
   
   

 
 
Kort beskrivelse av lagets sportslige mål og utvikling: 
Godt oppmøte på trening, lite fråvær. Treningene har bestått av samling, spille fotball og div 
øvelser med tanke på ballføring/ballkontroll/koordinasjon/pasninger og skuddtrening for å 
nevne noe. Vi trente inne i Aukrahallen, med tanke på å øve til Aukracup og KM futsal i 
Molde i nov/des-24. Vi har hatt samarbeid med J17.  
  
 
Kort beskrivelse av miljøet i laget og sosiale aktiviteter: 
Stort sett godt miljø i laget. Kommentarer kan forekomme, men vi er tett på og følger med. 
Viktig med god kommunikasjon, både med jentene og foreldre.  
Vi hadde sosialt samvær med pizza i Molde, etter seriekamp i høst, og planlegger en sosial 
sammenkomst i forb. med at vi ble Kretsmestere 2024. 
 
 
 
 



 
Annet: 
 
Vi hadde foreldremøte på våren, før sommeren, tidlig høst og i desember. Snakket om status i 
laget, både sportslig og sosialt. Planlegging av NC og en større cup i 2025, og satt 
dugnadsgruppe som består av Marion S. Rød, Beate Sporsheim, Hanna M. Kaltrø og Kathrine 
Huse. Storcup 2025 ble skrinlagt jan/feb 2025, da det var for få jenter som kunne/ville bli 
med. Vi får se om det blir andre mindre cuper å melde seg på i 2025.  
 
Vi er med på Vinterserie 2025. Lag fra hele fylket samles 3 ganger i løpet av jan/feb/mars for 
å spille treningskamper mot hverandre. 
 
Vi ønsker treningstider i 2025 tirsdager i arenaen, og vil gjerne ha torsdager ute på kgb. Har 
fått tirsdager kl 18.30-20.00 inne i arenaen, og torsdager kl 18.15-19.45 ute på kgb (i arenaen i 
vinter). 
 
Vi har hatt samarbeid og felles treninger sammen med J17. J17 ble avviklet tidlig høst, så vi 
ble sammenslått til ett lag, og de har rullert på kampene våre i høst. Har vært noen skader, så 
ikke alle har vært med like mye pga det. 
 
Vi ønsker å melde på J17 11’er nivå 2 (2 divisjon) i serien 2025 (pga innmeldte lag til 9er i 
J17, må vi melde oss på 11er i 1.div. Har hatt dialog med kretsen). 
 
 
 


